
Referat fra Bestyrelsesmøde i Åbne Døre den 2. september 2024 
 
 
Ingen afbud  
 
1. Portnerboligen 
Bestyrelsen mødes kl. 10 den 9/9 og modtager værker til ophængning. 
Aflevering af værker fra medlemmerne senest kl. 11. 
Afhentning af værker mandag den 16/9 kl. 11præcis, da de har bedt om at vi tømmer huset hurtigt. 
 
Åbne Døre har fået mulighed for at udstille i Portnerboligen 2025 - i 14 dage fra 8.september til 
21.september. Der var ikke andre periodemuligheder. Det har vi takket ja til. 
 
Vi tager sammen stilling til, på Generalforsamlingen, hvornår Åbne Døre afholdes i 2026  
 
2. Dagsorden generalforsamlingen 1. oktober kl. 17, er udsendt. bestyrelsen mødes kl. 16 
Sætter borde op > Laver kaffe/te. Steen R og Anne Bjørkmann har påtaget sig hvervet som dirigent/ 
referent.  
 
3. Ophængning af Pr- materiale 
Café Minimum - Blomster butikken Lyngby Hovedgade Randi Jeppesen. 
Virumhallen Birgitte Carlsen 
Lindegården – Christians kirken - Lyngby Rådhus – Rustenborg Huset – Marianne 
Sorgenfri Kirke - Lone Sjølund 
Lyngby bibliotek - Frivillig centret - Højris - Lægehuset Lundtofte - Gitte Veje 
Blixen klubben - Anita H > Villa Vi - Virumhallen - Birgitte Carlsen Forhåbentligt andre steder 
også. 
 
4. Pr møder - udfordring omkring brug af ÅDs Facebook - Instagram konto. Det må ordnes. 
Pr gruppemøder består af Kjeld - Gitte - Birgitte - Hans Jørgen, har lavet et stort arbejder 
forbindelse med udarbejdelse af folder- plakatfremstilling - indlæg til pressen og meget mere - 
meget fin omtale i bl.a. det Grønne Område uge 35, både på forside og 1/2 side på side 16.  
 
5. Henvendelse fra Jesper Pedersen – Harmoniorkester 
ÅD har fået en henvendelse fra Lyngby/Taarbæk Harmoniorkester, vedrørende et samarbejde 
omkring kunst og musik. 
Bestyrelsen har givet tilbagemelding om at det lyder interessant. Vi vil gå i dialog og se om der 
opstår mulighed for spændende event-samarbejde. 
 
6. Lindegården - Historiske dage.  
87 besøgende + 9 udstillere og 6 solgte værker.  
ÅD påtænker at tage mod tilbuddet om gentagelse i 2025 med nogle tilpasninger vedrørende 
periode og vagter 
 
7. Bestyrelsen efterspørger nye medlemmer 
Randi Jeppesen modtager ikke genvalg 
Det vil være ønskeligt at Bestyrelsen består af 5 medlemmer og 2 suppleanter, hvis 
aktivitetsniveauet skal forsætte som hidtil.  



SÅ KÆRE MEDLEM - OVERVEJ OM DU HAR LYST TIL AT DELTAGE I 
BESTYRELSESARBEJDET. EVT. SOM SUPPLEANT, HVOR DU, når der ikke er forfald, KAN 
HAVE EN LIDT MERE LOOSE TILGANG.  
 
 
venlig hilsen Birgitte, Hans Jørgen, Gitte og Marianne  


